

## **OK Vendelboerne**

### **Referat af bestyrelsesmøde nr. 4**

tirsdag d. 10. juni kl. 18.30, Klublokalet Højene Skole

Tilstede: Afbud Lene Bank. Peter Arildsen (PA) deltager

1. **Referat fra sidste møde godkendt** – med bemærkning under punkt 4 vedr. kortfiler:  
”Nyeste version af kortfilen skal ALTID være tilgængelig på nettet, hos PA og hos Finn Mengel. Finn er ansvarlig for opdatering af kortfilerne”
  
2. **Orientering fra formanden:**
  - # Lene Bank genindtræder i bestyrelsen på den ledige post. Bestyrelsen er fuldtallig.
  - # PA arbejdsopgaver gennemgås, formanden reviderer tidligere udarbejdet oversigt. Vedlægges referatet
  - NB: Det undersøges, om alle kan udsende ”allemail” via O -service
  - # Diskussion af kortfremstilling til klubløb: print i god kvalitet hos bogtrykker (pris og fleksibilitet) kontra print på klubprinter (fleksibel løsning, kræver kendskab til brug af printer hos banelægger, kørsel til printeren)
  
3. **Siden sidst:**
  - # Findveji: 32 deltagere i Skallerup, 7 nye i Nybæk. Vi er med igen næste år - 28/4 2015. Der foreslås at de 4 opfølgingsløb næste år laves som almindelige klubløb.
  - # PA oplyser, at gymnasiet gerne vil være medsponsor på at tegne Ulvegravene
  - # PA oplyser, at klubfolderen til Findvej i Vandsted / Skt. Knuds Kilde skal genoptrykkes. Nordea fonden vil evt. sponsorere, hvis der kommer QR koder med quizspørgsmål på. Pens. naturvejleder Jørgen Stubgaard vil gerne lave spørgsmålene.
  - Samme problematik i Nybæk. Turistchef Claus Brøndum vil gerne lave spørgsmålene der.
  
  - # Forespørgsel fra Løkken Turistforening i forbindelse med ”Aktiv i Løkken” – vil vi lave løb 2 tirsdage i juli (8.+15.) kl 10-12. PA vil gerne tage sig af det.
  
  - # Mogens og Per deltog i inspirationsmøde i Ålborg med den nye DOF formand – 2020 planen – visionen. Også omtalt på klubledermøde i Karup. Nye ideer: Rold og Nordvest foreslår der fornyes med ekstrem sport. Andre klubber foreslår MTBO
  
  - # Kjeld til klubledermøde i Karup: DOF forhandler aftale med Naturstyrelsen om brug af skovene. Der ønskes central løsning på problemerne. Endvidere blev det anført, at E- time er for nørdet. O-sport skal være enkelt at gå til – og enkelt at gå til. Forbundsformanden foreslår IT kontrol til A-stævner, ligesom der er bane og stævnekontrollant.
  
  - # PA oplyser, Tornby og Uggerby er tegnede som MTBO kort. 2 skove mere er på vej. Kjeld spørger til tidligere nedsat MTBO udvalg – arbejder nogen med det, så understøtter bestyrelsen denne aktivitet. Bent Skjoldborg var tovholder, da han var i bestyrelsen.
  
4. **Økonomi:**
  - Ellen orienterer – NJ2D gav fint overskud
  - Ellen kontakter annoncører og går opmærksom på, bladet nu udsendes som e blad.

Aktuelt er der 109 medlemmer, heraf 4 passive og 15 < 25 år

**5. Opfølgning på NJ2D – eftersnak:**

Kjeld rundsender mail til funktionslederne – kommentarer og erfaringer udbedes. Der udarbejdes kun skriftlig evaluering denne gang. Vanlig evalueringsmøde afholdes ikke i år grundet omstændighederne.

**6. Vision og strategi 2020**

Der planlægges visionsmøde for medlemmerne – få de gode ideer frem. Aktivitetsniveauet er interessant frem for antal medlemmer. Det diskuteres, hvordan der kan skabes liv i klubben og medlemstilgang. Kjeld foreslår medlemsmøde en aften i efteråret. Bestyrelsen må udarbejde oplæg til mål, som medlemmerne kan diskutere – hvordan når vi målet? Udfordringen er at gøre O-sport attraktiv for yngre årgange. Vision: 150 medlemmer i 2020 – 80 % skal være aktive – OK Vendelboerne skal op i 2. division.

**Medlemsmøde d. 18. september**

**7. Klubudvikling:**

# Medlemsundersøgelsen kan give input til medlemsmødet. Adhoc gruppen mødes d. 12.6. Består af Mogens, Per, Ann Dissing, Bodil Popp, Karin Wæhrens, Anne Marie Søborg, Dorthe Christensen

# Per og Mogens har besøgt bunkers i Frederikshavn – laver sprint + mellemdistance i Frederikshavn

# QR koder skønnes at gøre o løb mere interessant for unge, kun på de faste poster.

# Klubbens 40 års jubilæum fejres i 2015 med Findvej + Sprint løb (jubilæumsløb) Jubilæet er d. 20/1- 2015, på den dato afholdes generalforsamling. Klubfest afholdes ugen efter. Findvej afholdes i bynær skov, synliggør jubilæet i byen. Der planlægges sprintløb, der markerer jubilæet overfor andre klubber. Bestyrelsen arrangerer diverse aktiviteter. Susanne kontakter Finn > Ulvegravene kort færdig. PA checker med o-service for at finde en ledig dato på terminslisten til Sprintløb i maj.

**8. Kommende aktiviteter:**

# Skt. Hans er planlagt

# Vestjydske 3-dages, 8 er tilmeldt

# Natløb Ålbæk 24. september, skovtilladelse i hus, Kjeld finder banelægger.

# Hjørring Live 5. september. Ingen telt på banen i år. Kjeld deltager i info møde 12. juni. Susanne, Hanne og evt. Ellen deltager på dagen.

# Condes aften – oktober eller november – Hanne kontakter Bent Skjoldborg om dato – PA står bi

**9. Ungdomsudvalg:**

Per savner info fra DOF. PA anfører der findes reglement for ungdomsudvalget. Per kontakter AOK for hjælp og info.

#### **10. Kortudvalget:**

# NJ2D16 – hvilken skov/skove? Emnet diskuteres igen. 2 skove giver kvalitetsløb og spændende baner. Samme skov i to dage giver logistisk og økonomisk fordel.

# Uggerby trænger til nyttegning, Tversted og Ålbæk skal revideres

# Diskussion af muligheden for professionel korttegning

Tversted Kommuneplantage – afventer

Elkjær Plantage – ejeren er positiv

#### **11. Skovudvalget:**

# Jens Buhl og Hans Ingemann vil gerne lave klubløbsbaner i Tolne 7. august, men ingen af dem er disponible på dagen. Der udsendes allemail mhp. at skaffe hjælp til at afvikle klubløbet.

# Klubløb 20/9 aflyses, da der er op/ned match dagen efter

#### **12. Træningsudvalget:**

Revision af regler for klubmesterskab er ikke færdige endnu

#### **13. Presse/ PR**

Vendeposten er udsendt i 5 stk. papirudgave

#### **14. Evt.**

# Ellen foreslår, næstformanden overtager flere funktioner fra formanden, så længe sidstnævnte arbejder i Norge. Mails/ info udefra vil næstformanden gerne overtage indtil videre. Det besluttet næstformanden er fungerende formand indtil videre.

# Næste møde 2. september kl. 18.30 i klublokalet (Hanne bager)

# PA vil gerne have tilsendt såvel dagsorden som referat.

Referent Hanne Bak-Mikkelsen, mødet slut ca. 22.00